## **BBM Service Srl**

Via Pregalleno, 24 - 24016 San Pellegrino Terme (Bergamo) Italy Tel. +39 0345 23 642 - Fax +39 0345 41 755 info@bbmpackaging.com - www.bbmpackaging.com



On display: complete 21,000 BPH PET

#### Efficient, cost-effective, sustainable, and available immediately

When it comes to the ideal bottling line, there are three qualities that plant managers search for: flexibility, costeffectiveness, and sustainability, BBM Service's 21,000 bottles per hour bottling line meets all these criterial

> Interested in the 21,000 BPH PET line? Watch the video of the line in operation.

هل أنت مهتم بخط الإنتاج بولى إيثيلين تريفثاليت بقدرة 21,000 قارورة في الساعة لشركة BPH؟ بادر بالاطلاع على الفيديو الخاص بخط الانتاج خلال عملية تشغيله



**Actual PROs** Available in only 90-120 days The plant is customized to your needs and

#### installed in just a few weeks. Turnkev service

Layout study, line assembly and start-up, on-site operator training, and scheduled maintenance: BBM handles all these steps Want to replace a machine? No problem Choose from over 200 BBM machines and follow the overhaul process from a distance What about the decommissioned line?

Is the 21,000 BPH PET line going to replace an existing line? Through a thorough audit. BBM will assess which components of the "old" line can be recovered and which can be scrapped. BBM will estimate the value of the used equipment and possibly purchase it, ensuring a secure return on investment

وبدء التشغيل، تدريب المشغلين في الموقع والصيانة المجدولة: تتولى شركة BBM جميع هذه المراحل. هل ترغب في استبدال ماكينة؟ لا توجد

BBM

باستطاعة العميل الاختيار ما بين أكثر من 200 ماكينة من ماكينات شركة BBM ومتابعة عملية التجديد عن بعد.

ماذا عن خط الانتاج الذي تم إيقاف

هل سيحل خط تعبئة المشروبات في قوراير مصنوعة من البولى إيثيلين تريفتاليت بقدرة 21,000 قارورة في الساعة محل الخط الموجود حاليا؟ عن طريق عملية المراجعة المفصلة للمشروع، سوف تعمل شركة BBM على تقبيم مكونات خط الانتاج "القديم" والتعرف على المكونات التي يمكن استرجاعها أو التي يتوجب التخلص منها. وستقوم شركة BBM على تقدير قيمة التجهيزات المستخدمة وربما شرائها، مما يضمن عائد جيد للاستثمار

يتم عرض خط إنتاج كامل لتعبئة دراسة المخططات، تركيب خط الانتاج المشروبات بقوارير من البولي إيتيلين تريفتاليت بقدرة 21,000 قارورة في الساعة

> ذو تكلفة اقتصادية، مستدام ومتوفر على الفور

عندما يتعلق الأمر في تعبئة المشروبات المثالي"، تبرز ثلاث مواصفات مطلوبة من قبل مديرو المصانع: المرونة، التكلفة الاقتصادية والاستدامة. يستوفى خط تعبئة المشروبات من شركة BBM Service الذي تبلغ قدرته 21,000 قارورة في الساعة جميع هذه المعابير!

الإيجابيات الفعلية

 متوفرة خلال 120-150 يوم فقط يتم تخصيص التجهيزات حسب احتياجات ومتطلبات العميل وتركيبها في غضون أسابيع قليلة فقط. خدمة تسليم المفتاح





Blow molder SIDEL SB016 S2

Revised and guaranteed by BBM complete with Siemens PLC and available

ماكينة النفخ SIDEL SBO16 S2 مجددة ومكّفولة من قبل شركة BBM، ومزودة بنظام التحكم المنطقي Siemens القابل للبرمجة ومتوفرة بقوالب جديدة



Shrink wrapper Ocme Vega S60/2 for packaging with thermo retractable

film. Complete with printed film centering

ماكينة التغليف بالانكماش OCME **VEGA S60/2** التغليف بغشاء قابل للانكماش بالحرارة. كاملة بخاصية ضبط تمركز الغشاء المطبوع



**UNICOM Universal combiner** 

The first universal module that eliminates

UNICOM مجمع شامل أول وحدة شاملة تعمل على توصيل ماكينة النفح وماكينة التعبئة معا، وذلك بالتخلص

من السيور الهوائية الناقلة



Handle applicator COMAG

Perfect for applying cardboard handles. Complete with Siemens PLC

ماكينة وضع مقابض الامساك COMAG لوضع مقابض من الكرتون للامساك وحمل العبوآت. كاملة بنظام التحكم المنطقي Siemens القابل للبرمجة



Filling machine and capper GANGLOFF

Completa di tappatore ZALKIN

ماكينة تعيئة وسد/تغطية GANGLOFF كاملة مع ZALKIN



Palletizer ACMI P130 2I

packs in 800x1200 Epal pallets. Complete with automatic interleaf applicator

## ماكينة المنصة النقالة ACMI RASAR P130 2I

تعمل على تكديس المنصات النقالة Epal قياس 800 × 1200 كاملة بأداة وضع الطبقة البينية بشكل اوتوماتيكي



LARFILER SACMLOPERA 300RE

for OPP label application with hot due Complete with automatic reel change.

ماكينة وضع الملصقات SACMI OPERA 300RF لوضع ملصقات OPP بالغراء الساخن. كاملة بنظام تغيير البكرة بشكل اوتوماتيكي



Stretch wrapper Tosa

Works with 800x1200 epal pallets

ماكينة التغليف المتمدد TOSA تعمل مع منصات epal النقالة قياس 800



**BBM Service Srl** 

Via Pregalleno, 24 - 24016 San Pellegrino Terme (Bergamo) Italy Tel. +39 0345 23 642 - Fax +39 0345 41 755 info@bbmpackaging.com - www.bbmpackaging.com

ood & beverage packaging plants Second-hand. reconditioned solutions with BBM SERVICE

#### BBM Service is a partner capable of offering 360° support and a personalized, tailored service

#### Italian excellence

BBM Service is an Italian company with long and renowned experience in the beverage sector, specializing in the turnkey supply of water and beverage bottling plants.

For over 20 years, BBM has been a technical partner of some of the most renowned brands in the sector, such as Nestlé Waters, Coca Cola HBC, Refresco Group, Heineken, and many others.

#### A single partner, from audit to start-up

BBM Service is a single point of contact for market and budget analysis, line layout study, machine supply and installation, safety protocol management and logistics.

What are BBM Service's turnkey services?

#### 1. Excellence in used bottling machinery

BBM has an impressive selection of more than 200 second-hand bottling and packaging machines, fully overhauled and upgraded. BBM offers the best of the used market, including blow molders, fillers, labelers, shrink wrappers, cartoners, tray formers, palletizers, and much more!

A highly selected range among the leading brands in the sector: SIDEL, KRONES, ACMI, Procomac, COMAG, OCME, etc.

Clients can view the machines and follow the overhaul and start-up process remotely, or visit the BBM showroom in Lenna (Bergamo, Italy).

#### 2. Available in only 120-150 days

BBM stocks everything needed for a turnkey supply. After the machine customization phase, BBM specialized technicians are ready to carry out transport, assembly, and start-up at the client's site.

#### 3. Quality assurance

All machines undergo complete tests to ascertain their actual condition. For even greater security, BBM provides a 6-month full warranty on all its overhauled machines

#### Go green, go second-hand

The growing problem of industrial material disposal makes it necessary to adopt a new philosophy, where old machinery is not demolished but withdrawn by suppliers like BBM. Purchasing overhauled used equipment means making a conscious, cost-effective, and environmentally friendly choice.

#### Different sale options

- Seen and liked (AS IT IS): For an even more cost-effective investment. purchasing the machines as-is.
- Ready to use with compatible spare parts kit: Fully operational machines, supplied with a complete kit of compatible spare parts, allowing for autonomous maintenance
- Overhauled and quaranteed: For those seeking a high level of customization and security.

#### Discover BBM's bottling lines and machinery

On the website www.bbmpackaging.com. you can view the complete catalog of BBM's used machines and accessories. The information sheets are complete with lavouts, technical details, and videos of the machines in action.

Contact info@bbmpackaging.com to receive a free quote.



مصانع تعيئة وتغليف الأغذية والمشرويات حلول التجهيزات المستخدمة والمجددة لشركة BBM

BBM Service هي شريك قادر على تقديم دعم شامل 360° و خدمة مصممة مخصصة تتناسب مع الاحتياجات

### الامتياز الايطالي

BBM Service هي شركة إيطالية تتمتع بخبرة طويلة ومشهورة في قطاع المشروبات، فهي متخصصة في التزويد بالمصانع الجاهزة لتعبئة المياه والمشروبات الكحولية والغازية وذلك بتسليم المفتاح.

فَمنذ 20 عام، BBM تمثل شريك تقني لبعض من أشهر العلامات التجارية في هذا القطاع، مثل "Nestlé Waters

Coca Cola HBC، Refresco Group، Heineken وغيرها من الشركات العديدة

شريك واحد، ابتداءً من مراجعة المشروع وحتى بدء التشغيل BBM Service هي نقطة مرجعية واحدة للعمل على تحليل السوق والميز انية، در اسة تخطيط خط الانتاج، التزويد بالماكينات وتركيبها، إدارة بروتوكول السلامة والخدمات اللوجستية.

ما هي خدمات نظام تسليم المفتاح التي تقدمها شركة BBM Service؟ 1 الأمتياز في ماكينات تعبئة المشروبات المستعملة

تحظى شركةً BBM بمجموعة واسعة تتألف من أكثر من 200 ماكينة مستعملة لتعبئة المشروباتُ والتغليف التي تم تجديدُها وتحديثها كلياً. إذ تقدم شُركة BBM أفضل ما يتوفر في سوق السلع المستعملة، بمّا في ذلك ماكينات النفخ، مَاكينات التعبئة، ماكينات السد/التُغطّيةُ. ماكبنات وضع الملصقات، ماكبنات التغليف بالانكماش، الماكبنات المكرنتة، و ماكبنات تعبئة الصواني و ماكينات تعبئة المنصات النقالة و أكثر بكثير!

فهي تتألُّف من مجموعة تم انتقائها بعناية فأئقة من بين العلامات التجارية الرائدة: SIDEL، KRONES، ACMI، Procomac، COMÂG و OCME، وذلك فقط لذكر بعضهم. باستطاعة العملاء مشاهدة الماكينات ومتابعة عملية التجديد وبدء التشغيل عن بعد، أو عن طريق زيارة صالة عرض شركة BBM في لينًا (بير جامو، إيطاليا).

2 متوفرة خلال 120-150 يوم فقط

تملك شركة BBM كل ما يلزم للتزويد بالسلعة جاهزة بتسليم المفتاح. فبعد انتهاء العمل على تخصيص الماكينات حسب المتطلبات الخاصة، سيكون التقنيون المتخصصون لدى شركة BBM جاهزون للقيام بعمليات النقل والتجميع وبدء التشغيل في موقع العميل. 3 ضمان الجودة

تخضع جميع الماكينات إلى اختبارات دقيقة للتحقق من حالتها الفعلية. وللمزيد من الأمان، تزود شركة BBM كفالة كاملة لمدة 6 أشهر لجميع الماكينات التي تم تجديدها.

بادر باختيار المحافظة على البيئة عبر اختيار المستعمل

إن المشكلة المتزايدة في التّخلص من المواد الصناعية تجعل من الضروري الاعتماد على فلسفة جديدة، تتمثل في عدم تحطيم والتخلص من الماكينات القديمة، بل المستعادة من قبل المور دين مثل شركة BBM. إن شراء التجهيز ات و المعدات المستعملة و المجددة يعني اتخاذ خيار واع، اقتصادى وصديق للبيئة.

• الرؤية والرضا (كما هي بحالتها): لغاية لحصول على استثمار بمزيد من الفعالية من • جاهزة للاستخدام مع مجموعة قطع الغيار المتوافقة: ماكينات تعمل بكامل طاقتها ومزودة

بمجموعة كاملة من قطّع الغيار المتوافقة، التي تسمح بالصيانة المستقلة.

• مجددة ومكفولة: لكلّ من يبحث عن مستوى عالى من التخصيص والأمان.

بادر بالتعرف على خطوط التعبئة وماكينات شركة BBM

سيكون باستطاعتكَ على الموقع الإلكتروني www.bbmpackaging.comالاطلاع على الكتالوج الكامل لشركة BBM المتعلق بالماكينات المستعملة وملحقاتها. لقد تم استكمال نشر ات المعلومات بالمخططات و التفاصيل التقنية و فيديو هات للماكينات أثناء عملية التشغيل للحصول على عرض أسعار مجانى، بادر بالاتصال معنا عبر

.info@bbmpackaging.com

16

Tecn Limentaria Tecn Limentaria **BEVERAGE INDUSTRY BEVERAGE INDUSTRY** 

**BBM Service Srl** 

### www.bbmpackaging.com

for bottling and packaging plants



DISCOVER OUR CATALOG OF 200+ SECOND-HAND **BOTTLING MACHINES** 

#### Go green, go second-hand: the excellence of used bottling machinery

achines already ava

In its showroom of 10.000 sq m, BBM offers a great selection of second-hand machinery, including blow molders, fillers, labellers shrink wrappers, palletizers, and stretchwrappers

#### BBM is the solution to revamp your plant with reduced investment

BBM is the only company that takes care of the bottling line's entire life-cycle: from market analysis, to layout study and installation. Much more: BBM follows the decommissioning of the old line, the disposal of equipment and takes over your used machinery!

Technical support. A team of over 50 technicians offers a complete Spare parts. BBM's mechanical customer throughout the life cycle of machines from the main OFMs.

BBM is a leading player in the maintenance, dismantling, installation, start-up, and conservative relocation of bottling lines for the main food & beverage companies

Our portfolio includes innovative upgrades to make the most of the machine's potential and save up to 35% in energy consumption.

Each project - being it a line installation, revamping, or format changeover - is curated in the

info@bbmpackaging.com













# BY YOUR SIDE IN PACKAGING



Via Pregalleno, 24 - 24016 San Pellegrino Terme (BG) info@bbmpackaging.com - +39 0345 23 642 - P.IVA 03180620167







## **IBBM**

Via Pregalleno, 24 - 24016 San Pellegrino Terme (Bergamo) Italy Tel. +39 0345 23 642 - Fax +39 0345 41 755 info@bbmpackaging.com - www.bbmpackaging.com

شركة BBM هي بديل مستقل موثوق به للتزويد بقطع الغيار، وهي تفتخر بمستودعها الكبير الذي يحتوى على مجموعة واسعة من المكونات الميكانيكية، الهو ائية والإلكترونية المتوافقة مع العلامات التجارية الرائدة في هذا المجال.

يتم اختبار جميع القطع من قبل شركة BBM في مختبر معتمد؛ ففي الواقع، لقد استثمر ت شركة BBM دائماً في البحث و التطوير لغاية تزويد العملاء بمواد عالية الجودة وذات تكلفة منخفضا وبأسعار أقل بنسبة 10-20% بالمقارنة مع معدلها المتوسط في السوق. وبناءً على الطلب، تقدم شركة BBM خصومات خاصة

لعملائها المنتظمين وتوفر مخزون من قطع الغيار الأساسية للصيانة الروتينية

مع العلم بأن شركة BBM متخصصة في التزويد بطقم من قطع الغيار لإعادة تجديد/تصليح الماكينات المحددة، وبذلك تسمح للعملاء التوفير في شراء القطع الفردية اللازمة لعمليات التجديد أو التصليح الشامل. بالإضافة إلى أن شركة BBM توقر امكانية وضع علامات على قطع الغيار لغرض إمكانية التتبع أو سهولة التعرف عليها.

يتوفر فريق خبراء شركة BBM دائماً تحت الخدمة لغاية ضمان التسليم السريع والتزويد بالدعم عبر الهاتف وفي الموقع. وعلاوةً على ذلك، تعمل الشبكة الواسعة من وكلاء شركة BBM في الخارج على تسهيل العمليات التجارية واللوجستية لتوريد قطع الغيار في جميع

خلال شهر سبتمبر 2024، ستطلق شركة BBM منصة جديدة للتجارة الإلكترونية مكرسة كلياً لبيع قطع الغيار المتوافقة. والذي يتمثل هدفها في تبسيط وتسريع عملية الشراء للعملاء. فسيكون باستطاعة العملاء إدخال قوائم قطع الغيار الخاصة بهم بشكل مستقل والحصول على عرض أسعار أو متابعة الشراء مباشرةً.

بادر على استكشاف قائمة الماكينات و العلامات التجارية المتو افقة مع قطع غيار شركة BBM.



## الهندسة والدعم التقنى

بفضل أكثر من عقدين من الخبرة وفريق عمل يشمل على أكثر من 50 تقنى مؤهل، تقدم شركة BBM مجموعة كاملة من الخدمات لدعم عملائها: تفكيك ونقل مصانع الإنتاج، تغيير البنية، الصيانة المجدولة والتدريب. كما أن شركة BBM توفر أيضاً خدمة المساعدة عن بعد وذلك عبر خط الاتصال المباشر بالإضافة إلى خيارات لحزم مفيدة لغرض التلبية السريعة لاحتياجات العملاء واستئناف عملية الإنتاج خلال وقت قياسي.

تستغل شركة BBM خبرتها في الاعمال الهندسية ذات المستوى العالى من التخصص. إذ تشمل حافظة أعمال شركة BBM على تحديثات للماكينات تهدف إلى زيادة قدرات الماكينات إلى الحدود القصوى

والحصول على توفير في استهلاك الطاقة وفي التكلفة. وبشكل خاص، تتخصص شركة BBM في تحديثات ماكينات النفخ المصنوعة من قبل كَّافة الشركات الصناعية الرئيسة؛ فعن طريق اجراء بعض عمليات التركيب البسيطة من المستطاع خفض استهلاك الطاقة حتى نسبة 35%. بادر بالاتصال مع خدمة شركة BBM للحصول على عرض أسعار مجانى وذلك عبر @info .bbmpackaging.com



BBM serves as a reliable independent alternative for spare

parts supplies, boasting a large inventory of mechanical,

pneumatic, and electronic components compatible with

All parts are tested by BBM in a certified laboratory; indeed,

BBM has always invested in research and development to

provide customers with high-quality, cost-effective materials,

priced 10-20% lower than the market average. Upon request,

BBM offers special discounts for its regular customers and

to save on individual-piece purchases for overhauls. BBM also offers the option to mark

BBM has developed a proven and updated minimum stock program to ensure spare part

BBM team of experts is always available to ensure prompt delivery, providing telephone

and on-site support. Additionally, BBM's extensive network of foreign agents facilitates

commercial and logistical operations for spare parts supply all over the world.

creates stock of essential spare parts for routine maintenance

In September 2024, BBM will launch a new e-commerce

platform dedicated entirely to the sale of compatible spare

parts. Its goal is to streamline and expedite the purchasing

process for customers. Customers will be able to independently

input their lists of spare parts and receive a quote or proceed

Explore the list of machinery and brands compatible with BBM

spare parts for traceability or easier identification.

availability and rapid delivery to its customers.

With over two decades of experience and a team of over 50 qualified technicians. BBM offers a comprehensive range of services to support its customers: dismantling and relocation of production plants, format changeovers, scheduled maintenance, and training. BBM also provides a hotline remote assistance service with advantageous package options to swiftly address time. What else?

**Technical Support and Engineering** 

**Spare Parts** 

leading industry brands.

directly with the purchase

BBM leverages its expertise in highly specialized engineering interventions. BBM portfolio includes machinery upgrades aimed at maximizing machine potential and achieving energy and cost savings. In particular, BBM specializes in upgrades for blow molding machines from all major manufacturers; with a few simple installations, energy consumption can be reduced by up to 35%.

Contact BBM Service for a free quote at info@bbmpackaging.com.

#### قصة نجاح: تزويد وتركيب خط انتاج مستعمل لتعبئة المشروبات في وقت قياسي

على ارتفاع 650 متر فوق مستوى سطح البحر تقع هضبة Pradis، بقلب سفوح جبال الألب كارنيك في فريولي فينيتسيا جوليا (إيطاليا). في هذا الموقع حيث يتدفق ينبوع مياه Acqua Pradis والتي يتم تعبئتها "على بعد 100 خُطوة فقط من النبع، وذلك للمحافظة كلياً على خصائصها المذاقية والحسية" لقد عاد الآن مصنع تعبئة المشروبات كلوزيتو (مقاطعة بردنونة)، الذي بقى مغلقاً لمدة ثلاث سنوات تقريباً، إلى العمل بفضل الاستثمارات ذات الاهمية المنجزة لغرض ترميم واصلاح بنيته وخط إنتاجه. ولغاية الحصول على قدرة امكانية إنتاج تعادل 30 مليون قارورة- 100,000 يومياً من البولي إيثيلين تريغثاليت، لقد لجأت شركة Acqua Pradis إلى شركة BBM Service.

لقد طلّبت شركة Acqua Pradis الاستفادة من خبرة شركة BBM لتنفيذ عملية تركيب خط جديد لتعبئة قوارير من البولي إيثيلين تريفثاليت. وقد تمثل التحدي في الوقت المحدد للتسليم، بسبب حاجة العميل في بدء عملية الإنتاج في غضون أسابيع قليلة. وعرضت شركة BBM على العميل خط تعبئة قوارير من البولي إيثيلين تريفتاً اليت بقدرة 12,000 قارورة في الساعة، والذي كان متوفر بالفعل في الشركة وجاهز للاستخدام. وقد كان خط تعبئة القوارير يحمل شهادة التوافق مع معايير دول الاتحاد الاوروبي CE لثلاثة أحجام مختلفة: 500، 1000 و 1500 مل. فقام القسم التقني لشركة BBM Service على إعادة تصميم خط الإنتاج لكي يتناسب مع مساحة المصنع - 800 متر مربع، وفي غضون ثلاثة أشهر فقط، قام تقنيين شركة BBM Service المؤهلين على نقل وتركيب وتشغيلً خط الانتاج بأكمله، ابتداء من النفخ وحتى التعبئة على المنصات النقالة.

#### Success story: supply and installation of used bottling line in record time

At 650 meters above sea level lies the Pradis plateau, in the heart of the Carnic Pre-Alps in Friuli-Venezia Giulia (Italy). This is where the springs of Acqua Pradis gushes out, bottled 'only 100 steps' away from the spring, to keep its organoleptic

The Clauzetto (PN) bottling plant, which had been closed for almost three years, is now back in operation thanks to major investments aimed at renovating its structure and production line. To achieve 30 million PET bottles - 100,000 per day, Acqua Pradis turned to BBM Service.

Acqua Pradis asked BBM's expertise to carry out the installation of a new PET bottling line. A challenge was posed by the delivery time: the customer needed to start production within a few weeks.

BBM offered the customer a complete 12,000-bottle-per-hour PET line, which it already had in house and ready for. The unique CE-certified PET bottle line was the compact and ideal solution for bottling still and sparkling water in three different sizes: 500, 1000 and 1500 ml, BBM Service's technical department redesigned the layout of the line to fit the plant area - 800 square metres. In just three months, BBM Service's skilled technicians relocated, installed and started up the complete line, from blowing to palletizing.



**BEVERAGE INDUSTRY**